第60屆年度精神標語及會務目標

精神標語：培育台灣青年成為世界領袖

會務目標：
1. 辦理「每月一活動」，預計全年舉辦十二場以上至少500人次參與的活動。
2. 規劃辦理「環島登峰」活動，於三月二十九日青商日當天舉辦為期一週的全國青商自行車環島活動，並分站舉辦「NOTHING BUT NET」說明會。另擇時組團登玉山。
3. 設計製作「臺灣青商服」，從服裝上展現臺灣青商的團結與臺灣文化的象徵。
4. 注重青商訓練的本質，各委員會訓練課程由訓練委員會辦理，號召會員參加訓練委員會所規劃「由簡入深、由基礎到進階」的課程，另外規劃辦理「簡介世界大會課程」的講座。
5. 響應「聯合國千禧年救援行動」（MDGs)、揪團前往日本東北地區擔任「311震災一日志工」、「捐贈文具給菲律賓、柬埔寨學童」等國際人道救援活動。
工作重點：
1、保持定期的運動，鍛鍊強健的身體。
2、接受基礎的課程，培養正確的觀念。
3、從事國內外公益，展現青商的力量。
4、關注兩岸間發展，領導中華青商人。
5、珍惜環境與資源，愛護我們的地球。
Slogan：Pave the path for world leaders!


Objectives：
1. Hosting “Monthly Event”, and anticipate more than 12 events with 500

people attendance at least throughout the year.

2. We plan to host “Around the Island Peaks Climbing”program. The program will last for a week, which will be attended by all local JCs with bikes on 29th of March.  Every island wide branch would set up a “Nothing but NET” orientation seminar. Time for Mountain Jade Climbing will be scheduled later.
3. We plan to design “Taiwan JC Uniform”, which will display our Taiwan JC solidarity and symbolize Taiwan culture.
4. Paying close attention to the essence of JC training. Training commission is responsible for all the courses-compilation. We not only request our members to participate in the courses from base to advanced, but also plan to have lectures for the brief introduction of World Congress courses.
5. In response to the UN Millennial Development Goals, we plan to implement several international humanity rescue operation programs such as programs on “One-day Volunteer for the Earthquake Disaster on 11th of March”, and “ Donate Writing Tools to pupils in Philippine and Cambodia”.
Projects emphasis: 
1. Maintaining a regular exercise to have a strong physique.

2. Attending basic courses to develop a right concept.


3. Engaging domestic and overseas community charity works to demonstrate

 our JC power and influence.

4. To concern about the cross-straits development, and lead the Chinese JC.
5. To treasure the environment and natural resources, and care for our earth. 

